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2010 – Nr. 87. 
 
VRAGEN van de VVD van de heer J.M. van Keulen betreffende de wethoudersnorm. 
(Binnengekomen: 13 december 2010.) 
 
 
Op 2 december heeft de Tweede Kamer op voorspraak van SP-Kamerlid Van Raak 
een motie aangenomen over het invoeren van een “wethoudersnorm” (zie bijlage). De 
motie werd gesteund door PvdA, GroenLinks, de SP, de Partij voor de Dieren, de 
ChristenUnie en de PVV.  
 
De bedoeling van de motie is dat de salarissen van ambtenaren bij gemeenten, 
gemeentelijke instellingen of gemeentelijke bedrijven nooit hoger kunnen zijn dan de 
wedde van de wethouder. 
 
Dat leidt ons tot het stellen van de volgende vragen. 
1. Zijn er ambtenaren bij de gemeente Groningen, bij gemeentelijke instellingen of 

gemeentelijke bedrijven die meer verdienen dan de wethouder? Let wel, het gaat 
ons om het totale bedrag, inclusief eventuele zaken als extra pensioenpremies en 
onkostenvergoedingen.  

2. Zo ja, bij welke diensten werken deze ambtenaren en hoeveel verdienen zij? 
3. Is het college bereid om een “wethoudersnorm” in te voeren? Zo nee, waarom niet? 
 
 
 
 


